



WELCOME TO THE 'VIRTUAL' DLP STAND!
HERZLICH WILLKOMMEN BEIM ,VIRTUELLEN' DLP-STAND!

For more detailed information & the application form, please go to our website:
<https://billroth73.at/index.php/dlp/>

The **Orientation Talks** will be held at the school from **Wednesday, 20.01.2021 till Friday, 22.01.2021**. All the necessary information is on the above website (link).

Weitere Informationen und das Anmeldeformular finden Sie auf unserer Website:
<https://billroth73.at/index.php/dlp/>

Die **Orientierungsgespräche** finden an unsere Schule von **Mittwoch, 20.01.2021 bis Freitag, 22.01.2021** statt. Alle notwendigen Informationen finden Sie auf der oben genannten Website (Link).

The DLP class is limited to the Unterstufe - the first four years. Three hours per week in specific subjects (Eg: Biology, Geography, History and Music) are taught in part or entirely in English by a permanent, qualified native speaker teacher who team teaches with the Austrian-qualified subject teacher. If there are tests, assignments, presentations or projects in any of the DLP subjects, then it is expected that a part of it is written or presented in English as well as in German.



Die DLP-Klasse ist auf die Unterstufe beschränkt (4 Jahre). In drei Stunden pro Woche findet der Unterricht in bestimmten Fächern (z.B: Biologie, Geografie, Geschichte und Musik) zum Teil oder gänzlich auf Englisch mit einer qualifizierten Native Speakerin / einem qualifizierten Native Speaker als auch mit einer im spezifischen Fach ausgebildeten österreichischen Lehrperson statt. Bei Tests, Hausübungen, Präsentationen oder Projektarbeiten im Rahmen des DLP-Programms wird vorausgesetzt, dass ein Teil davon auf Englisch absolviert wird.

For further information, please contact / Ansprechpartnerinnen: Prof. Emii BERGMANN,
Prof. Mariella GRESSEL Prof. Claudia PORSCHE-BRUNNER